
 

 

Verksamhetsberättelse för 2023 - Naturskyddsföreningen i Håbo 

 

Årsstämman hölls i mars. Denna beslutade att följande personer skulle ingå i styrelsen: 

Ledamot: Tommy Åkerberg (2 år) 

Övriga styrelse valdes redan 2022 för två år: 

Vice ordförande: Kim Hultén 

Kassör: Klas Klasson 

Sekreterare: Mats Bergengren 

Vice sekreterare: Sofie Bergengren 

Ledamot: Lotta Stafberger 

Sammanträden: Styrelsen har hållit några mer informella möten under året bla för att planera 2024 

års programverksamhet. 

Medlemmar: 2023-12-31 hade föreningen 232 fullbetalande medlemmar och 347 medlemmar 

totalt. Jämfört med 2022 har medlemsantalet minskat med 5,4% 

Ekonomi: Se årsredovisning 

Naturskyddsuppdraget: Styrelsen beslutade att åter arrangera Naturskyddsuppdraget med sista 

ansökningsdag 15 feb 2024 och besked om vinnande bidrag 6 juni 2024. 

Programverksamhet: 

     

a) Floraväktare – Backsipperäkning: 4 st. deltagare. 6 lokaler i Bålsta och Övergran besöktes. 

Beståndet hade ökat vid tre lokaler och minskat vid tre. 

 

b) Insektsvandring på Lastberget: 10 st. deltagare. Rut Hobro-Sjödin och Gunnar Sjödin guidade 

oss bland insekter på Lastberget. Vi såg bla en fin bålgeting.  

 

c) Vilda Blommornas Dag: 12 st. deltagare (inklusive guider). Nordsidan av Arnöhuvuds 

naturreservat besöktes. Efter 1 ½ månads torka hittades ganska lite blommande blommor. 

Däremot fick deltagarna lära sig många olika gräsarter. 

 



 

 

d) Slåtter på Rölundaängen: 3 st. deltagare. Under föregående vinter så hade en barkborreskadad 

gran fallit över ängen. Dagen började med uppehållsväder men gick över till regn vid 12-tiden. 

En deltagare hade med en elmotorsåg så den nedfallna granen kunde plockas bort från ängen. 

 

e) Floraväktare – Rylräkning: Rylräkningen utfördes vid Lilla Gräskärret. 4 st. deltagare. Dagen 

började med ett försök att räkna ett bestånd med plattlummer som vi besökt 2014, men 

deltagarna hittade aldrig beståndet trots kunskap om dess koordinater. Däremot hittades 

rylbeståndet tack vare att där fanns en fullvuxen björk. Vid teambuildingträffen i april 2014 

utgjordes platsen av ett kalhygge och då hittades ungefär 400 ex. av ryl. Vid nästa inventering 

hade sly växt upp på platsen och då hittades ca. 200 ex. 2023 hittade vi 104 st. ex. Slyt var 

numera högväxt, 4 – 5 meter höga. 

 

f) Slåtter i Arnöhuvud: 5 st. personer deltog i själva slåttern. Vädret var gynnsamt. Arbetarna 

ackompanjerades (som planerat) av Sko spelmän, en musikgrupp som med fioler, cittra, 

dragspel och gitarr underhöll med folkmusikstycken. 

 

g) Natursnokarna: Håkan kontaktades av Stina Tano 2022, som då bodde i Bålsta med sin man och 

två barn i förskoleåldern. Hon jobbade då på Naturskyddsföreningens rikskansli och blev peppad 

av Eva Lindberg att starta natursnokar på sin hemort. Den främsta drivkraften för Stina och 

hennes man var att skapa kontakter med andra naturintresserade småbarnsföräldrar i området. 

Straxt innan den första träffen skulle bli av i mars meddelade Stina att hon fått ett jobb som hon 

inte kunna nej till i Skåne varvid natursnokarna ställdes in. 

 

h) Klädbytardagar i Bålsta centrum: 

Lördagen den 22/4: 123 deltagare bytte 840 plagg med varandra. 

Lördagen den 11/11: 115 deltagare bytte 626 plagg med varandra 
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